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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2014/15:196 Förändrad arrendelagstiftning

Bestämmelserna om bostadsarrende kom till år 1968 och syftade till att 
förbättra den rättsliga ställningen för de ägare till fritidshus och 
permanentbostäder som disponerade marken med arrenderätt 
(sommarstugearrenden och arrendevillkor).

Reglerna är resultatet av en avvägning mellan de skilda intressen som gör sig 
gällande i sådana arrendeförhållanden.

Under 2011 höll den dåvarande regeringen en hearing om arrendefrågor; vid 
hearingen deltog såväl företrädare från myndigheter som intresseorganisationer.

Hearingen utgjorde ett första steg i departementets arbete med att skapa en 
överblick över det eventuella reformarbetet på området.

 

Min fråga till statsrådet är: Vad har statsrådet och regeringen för planer för att 
stärka arrendelagstiftningen för den enskilde? 

………………………………………

Johan Andersson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-02-05
Besvaras senast
2015-02-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


